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Skolebestyrelsesmøde Risskov Skole tirsdag d. 29. november kl. 17.00-20.00 på Risskov Skole 

 
 

Afbud: Lasse, Vibeke, Christian, Finn og Camilla + elevrepræsentanter   
 
Dagsorden 
 

Formål Uddybning/Referat Tovholder 

Kl. 17.00 
Tjek ind  
  

     
 
 

Kl. 17.05 
Referat og 
dagsorden 
 
 

Godkendelse af referat fra oktober 2023 
og dagsorden 
 

Referat Godkendt 
 
Punkt om specialpædagogiske metoder i undervisning udsættes til næste 
møde. 

Pernille  

Kl. 17.10 
Besøg fra 
Grundejerforeninger 

Velkommen til 2 repræsentanter for 
Grundejerforeninger i området. 
Henrik Petersen fra Vejlby-Risskov 
Grundejerforening og  
Bent Hjort GVF-Vejlby Fed 
Efter kort præsentation fra Henrik og 
Bent – vil vi gerne drøfte: 

- Trafik – situation og ideer 
- Skolepark – anvendelse af skolen i 

hverdagen 
- Lokalplan for området 

(vidensdeling) 

Henrik præsenterer grundejerforeningen og foreningens opgaver. Tæt 
dialog til det politiske niveau i forhold til lokalplaner og trafiksituationer 
i området. Er aktive i pressen og etablering af borgerinteresser og 
inddragelse. Der gives flere eksempler på dette – bl.a. bump og 
vejføringer. BRT-busrute. Skoleparkens anvendelse. Tæt samarbejde 
med Risskov Fællesråd som er det officielle lokalråd i forhold til 
byrådet. 
Bent præsenterede GVF – der har store fokus på klima og de 
udfordringer dette medfører. Desuden meget med mobilitet. 
Vil gerne have mest muligt af området til kun at være 40 km zone. 
Herunder sikker skolevej, båret af frivillige. 
 
 

Pernille 
 



                 

 

Ønsker at understøtte skolebestyrelser i forhold til temaer og emner, som 
kunne hjælpe Risskov Skole.  
 
 
Trafik – situation og ideer: 
Trafikken omkring Risskov Skole er massiv.  
Veje omkring skolen bliver nedkvalificeret til privatveje. Dette er 
problematisk i forhold til sikker skolevej. 
 
Rundkørslen – er med til mange uheld. Uheld, som ikke bliver meldt til 
politiet, indgår ikke i statistik og er derfor mørketal. 
Mange uheld sker i fordragelighed, da implicerede aftaler det imellem 
sig uden at anmelde det. 
 
Bent har været med til at ansøge om nye veste til skolepatruljer på anden 
skole? 
 
Grundejerforeninger skal fremover inviteres en gang om året.   
 
Er Risskov Skole med i skolevejsanalysen? Preben følger op på dette.  
 
Skolepark – anvendelse af skolen i hverdagen: 
Preben fortæller om skolens udbygning og kapacitetsproblemer. Herefter 
drøftes skoleparken og muligheder i forhold til skolebrug.  
Hvordan bruges skoleparken bedst muligt? 
Udbygning af skolen bliver ikke i Skoleparken. Laver aktiviteter i 
parken har grundejerforeningen ikke noget imod 
Toilet er kommunebeslutning 
Folk vil være imod byggeri og indhegning af parken.  
 



                 

 

Hvordan laves overgang til parken - trafiksikkerhedsmæssigt? 
 
Lave udvalg: Kastanjebakken, grundejerforening, fællesrådet og skole. 
Processen – efter planen – skal løbe fra januar til maj.  
 
Under ombygning bliver Risskov Skole presset på areal – hvilke 
muligheder har vi? 
 
Hvordan kan grundejerforening understøtte Risskov Skole og 
bestyrelse? Sende mail til Henrik og Bent.  
 
Henvendelse om at Fortebakkens ensretning burde være omvendt. Tages 
med i trafikudvalget på skolen. 
 
Skolebestyrelsen beslutter at grundejerforeningen får mulighed for at 
lave opslag på aula.  
Dette grundet samarbejde om sikker skolevej og udbygning.  
 
 

Kl. 17.45 
Forretningsorden 
(bilag) 

Forretningsorden for skolebestyrelsen. 
Justeringer og forslag om ændringer? 

Preben gør bestyrelsen opmærksom på at paragraf 2 stk. 6 er ikke lovlig.  
 
Formandskab og Preben mødes og kommer med forslag til ændring. 
Obs: Forskel på afbud og forfald skal medtages i justering af 
forretningsordenen. 

Pernille 

Kl. 17.55 
Forventet regnskab 

Forventet regnskab 
Kort orientering om status på balancer i 
budgetter 

Preben orienterer om skolens budget.  
Skolens økonomi er ikke væsentlig ændret i forhold til sidste 
præsentation.  
Regner med at samlede opsparing ender omkring nul.  
 
Der kommer proces om kommende budget for næste skoleår.  

Preben 



                 

 

Kl. 18.00 
Temamøde 
klasseforældreråd 

Efter facilitering af dette – skal der 
nedsættes et udvalg der fremkommer 
med et udkast til dato for afholdelse 
samt indhold og tema. 

Temamøde for forældreråd. Ønske om at involvere klasseforældreråd og 
nedsætte et udvalg.  
Bevidsthed om forældrerådet rolle og kommunikation.  
  
Udvalg: Anne, Pernille, (Vibeke), Preben og Toke.  
Opgave: Finde dato (marts), indhold/tema og lære af hinanden på tværs. 
 
Preben indkalder udvalget.   

Pernille 

Kl. 18.15 
Ombygning og 
Hørgården 
 

Status på indflytning, indretning og 
inddragelse af elever og medarbejdere. 

Skrive til letbane og midttrafik om skolebørn på vejen ved Hørgården. 
 
Udbygning: 
Udnævnes rådgiver i løbet af december.  
Samarbejde med rådgiver, når der er kommet entreprenør på.  
 
Inspektørbolig er fredet og kan evt. nedbrydes og tænkes ind.  
 
  

Pernille 

Kl. 18.30 
 

Madpause  - 

Kl. 19.00 
Specialpædagogiske 
metoder i 
undervisning 

Efterspørgsel fra tidligere møde 
omkring skolen anvendelse af 
specialpædagogiske metoder herunder 
visualisering. 

UDSÆTTES Bestyrelses
medlem og 
ledelse 
 

Kl. 19.20 
Meddelelsesbog – 
præsentation af 
princip (2. Udkast) 
(bilag) 

Udkastet har været behandlet én gang i 
skolebestyrelsen, i MED-udvalget og 
derefter på møde i udvalget igen d. 15. 
november. Forventning om at dette 
behandles sidste gang og besluttes på 
mødet. 

Mangler at indskrive princip i Risskov Skole skabelon.  
I starten indføjes: 
Princippet udspringer af lovgivning og erstatter elevplanen. 
Meddelelsesbogen erstatter lovgivningsmæssigt elevplanen. 
 
Princip er godkendt og der gives besked på aula om at der er kommet 
nyt princip. 

Udvalg og 
ledelse 



                 

 

Kl. 19.40 
Orientering fra 
Forældre 
Medarbejdere 
Elever  
Ledelse 

Gensidig kort orientering.  Pernille 

Kl. 19.55 
Punkter til næste 
møde 

 Specialpædagogiske metoder i undervisning 
 
Plads til forskellighed og anvendelse af dårligt sprog 
 
Skolefoto 
 
Den kreative skole.  
 

Pernille 

Kl. 19.58 
Evt.  

Skolefoto - Pernille Skal skolefoto være et tilbud på Risskov Skole.  
 
Juletræssituation blev drøftet i 2023. 
 
 

Pernille 

 
Kl. 20.00 – Tak for i aften. 


